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اشرف رامین

فريدون حسن

وقتي حرف زدن هزينه ندارد
يكي از معضلات بزرگ و حل نشدني ورزش كشور اين است كه حرف 
زدن در آن هيچ هزينه اي ندارد يا حداقل فقط براي برخي هزينه دارد. 
كافيست فقط شما در ورزش مسئوليتي داشته باشيد، آن وقت خيلي 
راحت مي توانيد در خصوص تمام موضوعات ورزش��ي حتي بي ربط با 

حوزه فعاليت تان حرف بزنيد بدون اينكه نگران برخورد باشيد. 
مثلًا مي توانيد در كشتي سمتي داشته باشيد، ولي در خصوص فوتبال، 
واليبال يا حتي شنا هم حرف بزنيد. مي توانيد در فوتبال سمت داشته 
باشيد، ولي در مورد وزنه برداري صحبت و حتي آدم جابه جا كنيد. البته 
می شود حتي سمتي نداشته باش��يد، ولي در تمام حوزه ها اظهارنظر 
كنيد. خب اينگونه مي شود كه سنگ روي س��نگ بند نمی شود و هر 
كس هرچه می خواهد می گويد. آنچه كه اين روزها بين دو بزرگ ورزش 
كشور رد و بدل مي شود نمونه واقعي اين ماجراست، ماجرايي كه هرچه 
مسئولان ورزش و حتي رسانه ها سعي مي كنند به گونه اي آن را فيصله 
دهند، ولي ظاهراً طرفين ماجرا به خصوص يك طرف و برخي رسانه هاي 

خاص نمي خواهند تمام شود. 
اين دقيقاً همان نكته اي اس��ت كه ابتداي مطلب به آن اشاره كرديم، 
يعني حرف زدن براي مسئولان ورزش هيچ هزينه اي ندارد. حالا اين 
حرف هرچه مي خواهد باش��د، حتي بي ارتباط به ح��وزه فعاليت اين 
مسئول. نكته قابل توجه در حاشيه به وجود آمده اينكه ظاهراً آقايان از 
حاشيه چندان بدش��ان هم نمي آيد و دوست دارند هر طور شده حتي 
با دخالت در حوزه هاي ديگر خود را مطرح كنند. البته از بعد رسانه اي 

برخي رشته ها نسبت به رشته هاي ديگر در اين خصوص غافل ماند. 
توهم بزرگ بودن هم يكي ديگر از مشكلات ورزش كشور است. اينكه 
تصور كني اينقدر بزرگ هستي كه در همه چيز و همه جا دخالت كني. 
اينكه تصور كني چون در جايي موفق بودي، مي تواني در جاي ديگر هم 
با اعمال همان سياست ها موفق باشي و اصلًا توجه نكني كه هر حوزه با 
حوزه ديگر فرق دارد. اين خودبزرگ بيني آفتي است كه هر چيزي را 

به نابودي مي كشاند. 
نه آقايان اين راه و رسمش نيست. ورزش كشور به اندازه كافي معضل و 
مشكل دارد. هر رشته هم به اندازه خودش درگير مشكلات ريز و درشت 
هست، پس به نظر مي رسد بزرگان رشته هاي مختلف به جاي دخالت 
در امور رشته هاي ديگر سرگرم حل و فصل مشكلات رشته خودشان 
باشند، نه اينكه خود را به عنوان يك منجي معرفي و اينگونه تصور كنند 
كه مي توانند در خصوص همه چيز حرف بزنند. البته در اين ميان نبايد از 
قصور نهادهاي بالادستي فدراسيون هاي ورزشي هم غافل شد، آنها كه 
بايد با تذكر به موقع به مسئولان و بزرگان ورزش كاري كنند كه اينگونه 
حواشي جمع يا به حداقل ممكن تقليل يابد و ديگر كسي به خود اجازه 

ندهد در مورد موضوعات بي ربط با حوزه فعاليتش حرف بزند. 

بايكوت ورزش صهيونيست ها  

ورزش جهان حامي فلسطين
واكنش فدراسيون كاراته به رفتن نايب رئيس 

استعفا مجازي بود!
 منابع خبري گزارش دادند ش��هر ويتوريا در ش��مال اس��پانيا شاهد 

تظاهرات گسترده اي در اعتراض به حضور تيم بسكتبال مكابي تل آويو       بازتاب
بود. اين تيم قرار است در مقابل تيم باس��كونيا به ميدان برود، اما معترضان اسپانيايي در مخالفت با 
حضور نماينده رژيم صهيونيستي در كشورشان با وجود سرما و بارش شديد دست به تظاهرات زدند. 
چند روز پيش نيز هواداران بارسلونا در بازي مقابل مكابي تل آويو در ليگ بسكتبال اروپا در حمايت 

از فلسطين، شعار سر دادند. 
شبكه ۱۲ تلويزيون رژيم صهيونيستي پيش تر در گزارشي اعلام كرد استراليا به دليل ترس از تظاهرات 
حاميان فلسطين عليه رژيم صهيونيستي از نامزدي براي ميزباني مسابقات قهرماني هاكي روي يخ 
جهان انصراف داده است. فدراسيون هاكي روي يخ استراليا با ارسال نامه اي محرمانه كه محتواي آن 
توسط رسانه هاي محلي منتشر شد از تظاهراتي كه ممكن است به دليل مشاركت اين رژيم در اين 

مسابقات برگزار شود، ابراز نگراني كرده است. 
كمپين همبستگي فلسطين »نورفولك« كه از پويش هاي تأثير گذار در اين زمينه بود، حذف بازيكنان 
اس��رائيلي در مس��ابقات بولينگ انگليس را نتيجه تلاش هاي جمعي جامعه بين المللي در افشاي 
ماهيت آپارتايد اسرائيل عنوان و اعلام كرد: »اين تصميم به عنوان نمادي از تعهد به اصول اخلاقي 
و همبستگي با مردم فلسطين، پيامي واضح به اس��رائيل مي فرستد كه سياست هاي سركوبگرانه و 

اشغالگرانه اين رژيم ديگر نمي تواند در عرصه هاي ورزشي و فرهنگي جهان بي پاسخ بماند.«

حواشي فدراسيون كاراته نه تنها كاهش نيافته، بلكه با صدور بيانيه 

شيوا  نوروزي 
عليه نايب رئيس مس��تعفي بانوان بايد منتظ��ر واكنش  هاي تازه       کاراته

باش��يم. از زماني كه انتخابات اين فدراس��يون باطل شد و مزدا 
صوفي سمت سرپرستي آن را برعهده گرفت، برخي كارشناسان و پيشكسوتان كاراته منتقد 
تصميمات صوفي بودند. سرپرس��ت جديد بعد از آنكه جانش��ين طباطبايي ش��د، تغييرات 
مديريتي زيادي ايجاد كرد. انتخاب اشرف اميني به عنوان سرپرست نايب رئيسي بانوان يكي 
از همين تصميمات بود. با اين  حال اميني كه تجربه زيادي در كاراته دارد، نتوانس��ت مقابل 
تك روي ها و دخالت هاي صوفي و همكارانش س��كوت كند. استعفاي خانم نايب رئيس آتش 
حواشي را دوباره شعله ور كرد، چراكه او مدعي است سرپرست فدراسيون و مدير تيم هاي ملي 

در تصميمات امور بانوان دخالت مي كنند. 
گفته مي شود انتخاب پگاه زنگنه به عنوان سرمربي تيم بانوان اصلي ترين دليل اميني براي استعفا بود. 
سرپرست مستعفي در چند مصاحبه مختلف روي اين نكته تأكيد كرد و اينكه با دخالت هاي صوفي 
و فريدخمامي عملًا اختيارات از او سلب ش��ده و تصميمات براي بانوان از سوي آنها گرفته مي شود. 
حال آنكه تنها سه ماه تا مسابقات قهرماني آسيا باقي مانده و تيم بانوان به آرامش نياز دارد. بنا به گفته 
اشرف اميني، مديريت فدراسيون از او خواسته بود شرايط را تحمل كند و توافق بر سر انتخاب دو مربي 

براي بانوان بوده، درحالي كه صوفي اقدام به انتخاب زنگنه به عنوان سرمربي كرده است. 
با گذشت چند روز فدراسيون كاراته س��رانجام به اين استعفا واكنش نشان داد و در بيانيه اي مدعي 
شد هنوز استعفاي اميني به دست شان نرسيده اس��ت: »به اطلاع مي رساند استعفاي اشرف اميني 
بدون رعايت اصول و مباني حرفه اي، تشريفات رس��مي و اداري و صرفاً در فضاي مجازي و رسانه ها 
منتشر شده و تاكنون استعفاي رسمي نامبرده به صورت مكتوب به فدراسيون كاراته واصل نگرديده 
است. فدراس��يون كاراته ضمن تأكيد و تمركز بر ضرورت حفظ آرامش و احترام در فضاي حاكم بر 
كاراته كشور و رعايت ارزش هاي اخلاقي و انس��اني و حفظ حرمت اشخاص توانمند، سازنده و مؤثر 
در پيشرفت كاراته، پس از دريافت اس��تعفاي مكتوب و رس��مي در خصوص تعيين جايگزين وي 

تصميم گيري خواهد نمود.«
 پيش از اين هم استعفاي شهرام هروي از سرمربيگري تيم  ملي مردان جنجال برانگيز شده بود كه 
خوشبختانه با توافق طرفين، سرمربي موفق تيم مردان دوباره هدايت كاراته كاهاي ايران را برعهده 
گرفت. شرايط فعلي و موضع گيري طرفين حاكي از آن اس��ت كه به اين زودي ها خبري از آرامش 
نخواهد بود. با توجه به در پيش بودن مس��ابقات مهم بين المللي، اميدواريم كاراته بانوان نيز هرچه 

زودتر رنگ آرامش را به خود ببيند.

 اواخ�ر فروردين م�اه س�ال ج�اري ب�ود كه 
سرانجام تكليف پروژه واگذاري سرخابي هاي 
پايتخت روش�ن شد كه براس�اس آن، چهار 
بان�ك و بزرگ تري�ن مجموعه پتروش�يمي 
ايران با امض�اي ضمانتنامه قانوني، متعهد به 
خريد عمده س�هام دو باش�گاه پرسپوليس 
و اس�تقلال ش�دند. هرچن�د ك�ه اي�ن نوع 
واگذاري را نمي ش�د خصوصي سازي ناميد، 
اما خط�ر ح�ذف س�رخابي هاي پايتخت از 
اولي�ن دوره لي�گ نخب�گان آس�يا را از 
بي�خ گ�وش اي�ن دو باش�گاه دور ك�رد. 

         
قرار بود بعد از واگذاري، سرنوشت پرسپوليس و 
استقلال تغيير كند و بار مشكلات اين دو باشگاه 
تا حد قابل توجهي س��بك ش��ود، اما برخلاف 
تصورات، نه تنها اوضاع بهتر نش��د كه بدتر هم 
ش��د. با وجود اين به نظر مي رس��د مش��كلات 
پرتعداد سرخابي هاي پايتخت چندان به چشم 
وزي��ر ورزش نيامده كه مدعي اس��ت واگذاري 
پرسپوليس و استقلال باعث شده اين دو باشگاه 

به شرايط بهتري برسند. 
اين در حالي اس��ت كه شرايط پرس��پوليس و 
استقلال در جدول رده بندي به خوبي گوياي اين 
واقعيت است كه واگذاري سرخابي ها نتوانسته 
تأثي��ري را كه انتظار مي رفت، داش��ته باش��د. 
هرچند استقلال چند سالي است كه در حسرت 
كس��ب عنوان قهرماني مانده، اما پرس��پوليس 
قهرم��ان چند دوره ليگ اس��ت كه اي��ن روزها 
شرايط چندان جالبي ندارد و تغييرات كادرفني، 
عدم نتيجه گيري در ليگ و ليگ نخبگان تأييدي 

بر اين گفتار است. 
         

در حال حاضر ش��رايط هيچ يك از اين دو تيم 
جالب توجه نيست، نه پرسپوليسي كه با كسب 
34 امتياز در رده چهارم جدول قرار دارد و هنوز 
خيلي از محدوده تيم هاي مدعي دور نشده و نه 
استقلالي كه با كسب تنها ۲3امتياز در رده نهم 
جا خوش كرده است. اما مش��خص نيست چه 
چيزي باعث شده دنيامالي تصور كند وضعيت 
اين دو تيم بعد از واگذاري بهتر ش��ده، وقتي نه 
در ليگ توانس��تند عملكرد قابل قبولي از خود 
به نمايش بگذارند و ن��ه در ليگ نخبگان و بدتر 
اينكه كادر فني دو باش��گاه نيز درس��ت بعد از 
واگذاري، چند مرتبه دس��تخوش تغيير ش��ده 
است! مسئله اي كه صداي منتقدان، كارشناسان 
و حتي ه��واداران دو تيم را هم درآورده اس��ت. 
اعتراضي كه در بازي هاي اخي��ر دو تيم بارها و 
بارها از روي سكوها شنيده شد. با وجود اين در 

كمال تعجب وزير ورزش مي گويد اوضاع بهتر از 
گذشته است: »قطعاً اوضاع بهتر از گذشته است. 
همين كه م��ا ورود نمي كنيم و خودش��ان بايد 
پاسخ بدهند، بهتر است. يك زماني براي اينكه 
معمولي تري��ن منابع بودجه اينها تأمين ش��ود 
با گرفتاري مواجه بودند، اما الان شرايط ش��ان 
بهتر شده است. فكر مي كنم به تدريج استقلال و 
پرسپوليس خودشان را پيدا كنند. من با اعضاي 
هيئت مديره و هلدينگ ها صحبت كرده ام. آنها 
نگاه زيربنايي در بحث هاي پايه دارند و بحث پايه 

را جدي مي گيرند.«
         

بي شك اتفاقات اخير و آمار مشكلات اين دو تيم 
ثابت مي كند اوضاع آنه��ا بعد از واگذاري نه فقط 
بهتر نشده كه بدتر هم شده و اين چيزي نيست 
كه بتوان منكر ش��د يا آن را كتمان كرد. اما اگر 
ماجرا را از جهتي كه وزي��ر ورزش مي نگرد نگاه 
كنيم، متوجه بهتر ش��دن اوضاع مي شويم. البته 
نه براي پرسپوليس و استقلال، بلكه براي وزارت 
ورزش، چراك��ه همانطور ك��ه دنيامالي نيز بدان 

اش��اره دارد، پيش از اين تمام نگاه ه��ا بعد از هر 
مشكلي به س��مت وزارت مي چرخيد، اما بعد از 
واگذاري دليل��ي ندارد كه كس��ي وزير ورزش را 
مقصر اتفاقات و ناكامي ها بخواند و عاقلانه است 
كه او قصدي براي ورود به مس��ائل و مش��كلات 
اين دو باش��گاه نداشته باش��د، به طوری كه اين 
را صراحتاً به زبان م��ی آورد: »اصلًا در خصوص 
مسائل و مشكلات دو باشگاه ورود نمي كنيم. آنها 
مجمع دارند و خودش��ان بايد پاسخگو باشند. ما 
اگر صحبتي هم كنيم با مجمع است و گاهي هم 
با هيئت مديره صحب��ت مي كنيم كه اگر كمك 
بخواهند كمك خواهيم كرد، اما وظيفه ما فقط در 
قبال اين باشگاه ها نيست و همه هستند. در حال 
حاضر بعضي از استان ها تيم ندارند و به دنبال تيم 
هستند يا براي مثال تيم نفت در ليگ برتر نيست. 
فوتبال حس��اس اس��ت و ما هرچقدر از جايگاه 

نظارتي بالاتري ورود كنيم به نفع تيم هاست.«
         

اين نوع نگاه اما مي  تواند به معناي ش��انه خالي 
كردن از زير بار مسئوليت باشد، خصوصاً وقتي 

واگذاري سرخابي هاي پايتخت به كنسرسيوم 
بانكي و بزرگ ترين مجموعه پتروشيمي ايران به 
راستي خصوصي سازي نيست و بيشتر اين جيب 
به آن جيب كردن اس��ت، وقتي هر دو مجموعه 
به نوعي دولتي محسوب مي شوند. با وجود اين 
به نظر مي رسد وزير ورزش با بيان ديدگاه خود 
بيشتر سعي دارد پاي وزارت ورزش را از مهلكه 
مشكلات سرخابي ها بيرون بكشد، اما بي ترديد 
اين بي تفاوتي در واقع سرمايه س��وزي اس��ت و 
نمي توان��د نتيجه جالب توجهي در پي داش��ته 
باشد و انتظار مي رود وزارت ورزش و در رأس آن 
دنيامالي به خاطر مردم و ه��واداران اين دو تيم 
هم كه شده توجه بيشتري به اوضاع پرسپوليس 
و استقلال داشته باشد. وزير ورزش مدعي است 
اگر او به جاي مديران اين دو باش��گاه بود براي 
انتخاب كادرفني و سرمربي هم نظر هواداران را 
جويا مي شد، اما سؤال اينجاست كه چطور امروز 
خودش نظر هواداران را براي حل مشكلات اين 
تيم جويا نمي ش��ود قبل از اينكه كار به جاهاي 

باريك كشيده شود.

اوضاع بدتر شده  نه بهتر آقاي دنيامالي!
تصويرمتفاوتيكهوزيرازپرسپوليسواستقلالميبيند

دنيا حيدري
      گزارش

مترجم: شیوا نوروزي

گل محمدي و نصيرزاده ديگر تحمل ندارند

يك مصاحبه و يك استعفا!
آتش اختلاف در باشگاه فولاد خوزستان با شكست برابر خيبر شعله ور 
شد و كار به جايي رسيد كه يحيي گل محمدي و دستيارانش از اين تيم 
استعفا دادند. فولاد كه يكي از تيم هاي مدعي بالانشين ليگ برتر است، 
در دو بازي اخير خود چهار امتياز از دست داده و همين مسئله تحمل 
همه را به پايين ترين حد رسانده اس��ت. با توجه به اختلافات قديمي 
سرمربي و مديرعامل باشگاه، يك جرقه كافي بود تا آژير قرمز به صدا 
درآيد. تيم خوزس��تاني تلاش مي ك��رد با عبور از س��د خيبر خرم آباد 
جايگاهش در رتبه سوم را مس��تحكم تر كند. با اين حال شكست ۲ بر 
صفر فولاد به خيبر همه را ش��وكه كرد، به ويژه فولادي هايی كه اصلًا 
انتظار چنين نتيجه اي را نداش��تند. پس از توقف برابر پرس��پوليس، 
خيبر توانست سه امتياز ديگر را از چنگ فولاد دربياورد و همين مسئله 

بهانه اي شد براي انتقاد سرمربي از مديرعامل و بالعكس. 
در نشست خبري بعد از بازي وقتي از سرمربي تيم در خصوص گلزني 
محمدجواد محمدي سؤال شد، گل محمدي ديگر نتوانست تحمل كند 
و از دست دادن اين بازيكن در نقل و انتقالات زمستاني را علت شكست 
تيمش خواند:  »زماني به خيبر باختيم كه در نقل و انتقالات با آنها وارد 
معامله شديم. به نظرم اين مسئله روي عملكرد تيم ما تأثير گذاشت و 
در نهايت باعث شد نتيجه را واگذار كنيم.« هوشنگ نصيرزاده كه گويي 
منتظر يك فرصت بود در گفت وگويي تلويزيوني از خجالت سرمربي تيم 
درآمد: »وقتي تيم پيروز مي شود، او ادعا مي كند اين موفقيت حاصل 
تلاش خودش بوده، اما در زمان شكس��ت، مسئوليت را متوجه باشگاه 
مي داند. تا چه زماني قرار است اين روند ادامه پيدا كند؟! بايد جواب اين 

صحبت ها را مي دادم تا هوادار از واقعيت خبر داشته باشد.«
در واقع علت اصلي اين جنجال چيزي نيست جز درخشش محمدجواد 
محمدي. اين بازيكن نيم فصل اول پيراهن فولاد را به تن كرد و در نقل و 
انتقالات زمستاني به صورت قرضي به خيبر خرم آباد پيوست. حالا اين 
بازيكن در سه بازي كه براي خيبر انجام داده، دو گل  زده و يك پاس گل 
هم داده است. يكي از همين گل ها را هم به فولاد  زده و همين مسئله 
يحيي را بيش از پيش ناراحت كرده است. البته جنگ هاي پشت  پرده 
گل محمدي و نصيرزاده قديمي تر از اين حرف هاست و در طول فصل 
سرمربي مستعفي چند باري از مديريت باشگاه انتقاد كرده بود. يكي 
از انتقادها به لو رفتن ليست ورودي ها و خروجي هاي تيم در نيم فصل 
برمي گردد و اينكه از نظر گل محمدي مديريت باشگاه مقصر اين موضوع 
بود. از طرفي گفته مي شود س��رمربي خواهان قرار گرفتن نام لوسيانو 
پريرا در ليس��ت فروش بوده، اما به دليل نبود مشتري براي او، باشگاه 
تصميم به فروش محمدي گرفته است. حالا همان بازيكن در تيم رقيب 
عملكرد درخشاني از خود به نمايش گذاشته و از نظر يحيي، فولاد يك 

بازيكن خوب را از دست داده است. 
بعد از استعفاي گل محمدي، گفته مي شد مديران كارخانه فولاد براي 
حفظ سرمربي و برقراري آرامش وارد عمل شده اند. اين در حالي است 
كه نصيرزاده، مديرعامل باشگاه يك مصاحبه تند و بلند ديگر با سايت 
ورزش سه انجام داده است: »باشگاه ما بيشترين هزينه را در ميان تيم ها 
متحمل شده و براي سفر به خرم آباد كه تنها سه ساعت فاصله داشتيم، 
پرواز مس��تقيم در نظر گرفتيم. همچنين ما دو اردوي خارجي برگزار 
كرده ايم، در حالي كه هيچ تيم ديگري چنين امكاني نداش��ته است. در 
ميان ۱۶ تيم ليگ برتر، كدام س��رمربي در حال حاضر عليه باشگاهش 
مصاحبه منفي انجام مي دهد، ما س��رمايه گذاري گس��ترده اي كرده  و 
بهترين امكانات را در اختيار تيم قرار داده اي��م. ۱4، ۱۵ بازيكن جديد 
جذب كرده ايم. ديگر چه خبر است، چرا اين همه مصاحبه انجام مي شود؛ 
اين تنش يك طرفه است. تازه صحبت هايم را شروع كرده ام. معتقدم كه 

نبايد اين مشكلات را علني كرد.«

 انريكه و پاري سن ژرمن تا 2027 كنار هم 
تمدي��د قرارداد ب��ا س��رمربي مهم ترين 
خبري است كه از باشگاه پاري سن ژرمن 
منتشر شده است. پاريسي ها همچنان در 
لوش��امپيونه بدون رقيب هستند و با برد 
پرگل برابر موناكو پرقدرت تر از هميش��ه 
صدرنشين فرانس��ه باقي ماندند. در اين 
شرايط حتي مارسي، تيم دوم هم توانايي 
جبران اختلاف امتي��ازات را ندارد. عملكرد تي��م آنقدر خوب بوده كه 
مالك ثروتمند باشگاه براي تمديد قرارداد سرمربي و سه بازيكن خود 
درنگ نكرده و ترجيح داده با پيشنهادهاي قابل توجه اجازه جدايي به 
آنها را ندهد. پاريس��ي ها در ۲۱ بازي، ۱۶ پيروزي كسب كرده اند و با 
۵3 امتياز عملًا رقيبي در مسير قهرماني ندارند. علاوه  بر لوئيز انريكه، 
اشرف حكيمي، نونو مندز و ويتينيا سه بازيكني هستند كه فعلًا خبري 
از جدايي آنها نخواهد بود. بيش از همه س��رمربي از ادامه همكاري با 
تيمش رضايت دارد. مرد اسپانيايي در س��ال ۲0۲3 سكاندار اين تيم 
ش��د و با توجه به سرمايه گذاري نجومي باش��گاه، چيزي جز قهرماني 
هواداران را راض��ي نمي كند. انريكه پس از تمديد قراردادش تا س��ال 
۲0۲7، احساساتش را بيان كرد: »از روز اولي كه اينجا بودم، باشگاه تمام 
تلاشش را براي حمايت از تيم انجام داده و همين مسئله باعث شده براي 
ادامه همكاري و پيشرفت بيشتر ترغيب شوم. با همكارانم مي خواهيم 
مربيان تاريخ ساز باشگاه شويم. نمي دانم چندوقت از آمدنم به پاريس 
مي گذرد، وقتي در جايي احساس راحتي و اعتماد مي كنيم در نتيجه 
تحمل سختي ها آسان است. از حمايت باشگاه خوشحالم و اميدوارم با 
سختكوشي و شايد هم با كسب نتايج خوب پاسخ اين حمايت را بدهم.« 
با اين  حال انريكه اصلًا دوس��ت ندارد از حالا تيمش را قهرمان بنامند. 
پاري سن ژرمن همچنان بدون باخت در لوشامپيونه ادامه مي دهد: »فكر 
نمي كنم مصاف مان با موناكو بهترين بازي مان بوده باشد. در حقيقت 
من از عملكرد ۱0، ۱۵ دقيقه پاياني تيمم راضي نبودم، چراكه بازيكنان 
نتوانستند توپ و ميدان را در اختيار داشته باشند و اين مسئله كارمان 
را سخت كرد. ضمن اينكه تقابل با موناكو هميشه سخت بوده و در پايان 
پيروزي حق تيم ما بود.« پاريس��ي ها نتوانستند مس��تقيماً به مرحله 
بعد ليگ  قهرمانان راه پيدا كنند و مجبورند در پلي آف با برس��ت بازي 
كنند. انريكه از ادامه جنگ براي رسيدن به قهرماني اروپا صحبت كرد: 
»خيلي به اين موضوع فكر كرديم. تا زماني ك��ه هواداران به ما اعتماد 
دارند قطعاً به اهدافمان خواهيم رسيد. دست از جنگيدن برنخواهيم 

داشت. جنگيدن تا لحظه آخر شعار اين فصل ماست.«
منبع: رويترز

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر راى شماره 140360306005023605 هيئت دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى حوزه ثبت ملك نيشابور 
تصرفات مالكانه بلا معـارض متقاضى آقاى على اكبر بياتى فرزند محمدرضا در ششـدانگ 
يك باب سـاختمان به مسـاحت 127,05 متر مربع از پلاك شـماره 69 فرعى از 231 اصلى 
واقع در بخش 2 حوزه ثبت ملك نيشابور خريدارى از مالك رسمى آقاى غلامعلى تنگدست 
محرز شده است. بنابراين مراتب به منظور اطلاع عموم در دو روزنامه يكى روزنامه محلى و 
ديگرى در روزنامه كثير الانتشـار و در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود ، در صورتى 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند ميتوانند از تاريخ 
انتشـار اولين آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسـليم و پس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسـليم اعتراض دادخواسـت خود را بـه مراجع قضايى تقديم 
كنند. بديهى است در صورت انقضاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكيت صادر خواهد شد.  

تاريخ انتشار نوبت اول 1403/11/06
تاريخ انتشار نوبت دوم 1403/11/21
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى

 برابر راى شماره 140360306005023604 هيئت دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى حوزه ثبت ملك نيشابور 
تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضى آقاى امير يگانگى فرزند محمداسـمعيل در ششدانگ 
يك باب ساختمان به مسـاحت 128,57 متر مربع از پلاك شماره 858 فرعى از 233 اصلى 
واقع در بخش 2 حوزه ثبت ملك نيشـابور خريدارى از مالك رسمى آقاى رجبعلى اربابيان 
محرز شده است. بنابراين مراتب به منظور اطلاع عموم در دو روزنامه يكى روزنامه محلى و 
ديگرى در روزنامه كثير الانتشار و در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود، در صورتى كه 
اشخاص نسبت به صدور سـند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند مى  توانند از تاريخ 
انتشـار اولين آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسـليم و پس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسـليم اعتراض دادخواسـت خود را بـه مراجع قضايى تقديم 
كنند. بديهى است در صورت انقضاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكيت صادر خواهد شد. 

تاريخ انتشار نوبت اول 1403/11/06
تاريخ انتشار نوبت دوم 1403/11/21
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محسن رضوانی، رئيس فدراسيون ورزش هاي 
آبي پس از عيادت از مصدومان تيم واترپلوي 
دخت�ران آذربايجان غرب�ي در بيمارس�تان 
ولي عصر اراك كه در اتوبوس مس�ير اروميه- 
اصفهان در محور دليجان دچار سانحه  تصادف 
شدند، اظهار داشت: »وزير ورزش و جوانان پس 
از اين س�انحه، پيگير فرآيند درمان و جوياي 
احوال مصدومان بودند و دستورات لازم را صادر 
كردند كه از او تشكر مي كنم. پس از اين حادثه 
فرماندار اراك، نماينده اداره كل ورزش و جوانان 
استان مركزي، بادين و كرمي رؤساي هيئت هاي 
ورزش هاي آبي استان هاي آذربايجان غربي و 
مركزي و همچنين نماينده هيئت ورزش هاي 
آبي اس�تان اصفهان به بيمارس�تان ولي عصر 

آمدند و پيگيري های لازم را انجام دادند.«
رضواني بيان كرد: »خوشبختانه اكثر ورزشكاران 
مشكل خاصي نداش�تند و از بيمارستان مرخص 
ش�دند و براس�اس هماهنگي به عم�ل  آمده، دو 
نفر از مصدومان ه�م براي ادامه رون�د درمان به 
بيمارستان س�جاد تهران منتقل مي شوند كه از 
رئيس فدراسيون پزشكي ورزشي نيز كمال تشكر 
را دارم. قطعاً تا بهبودي كامل مصدومان پيگيري 

لازم ادامه خواهد داشت.«

 پيگير امور درماني 
دختران واترپلو هستيم
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